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Agenda och mötesprotokoll styrgrupp digitalisering/förvaltning SÄF 
 

Datum: 2024-10-28 

 

Plats: Haninge 

 

Närvarande: Marie Ivarsson, Linda Fällgren, Maria Porshage, Anna Sörman, Sofie Stener, 

Linda Romlin, Anna Wörnert, Ann-Sofie Källman, Emma Norman, Gustav Genberg, Per 

Carlsson 

 

Frånvarande: - 

 

Innan mötet påbörjades presenterade Ann-Sofie Källman sig själv i egenskap av tillförordnad 

IT-chef. 

Agenda 
1. Godkännande av agenda 

2. Föregående protokoll 

3. Status för SÄF:s digitala aktiviteter  

4. Status för objektet  

5. Förslag till beslut – Säker telefoni 

6. Förslag till beslut – Anhörigstödsplattform 

7. Förslag till beslut – Trygghetsskapande teknik 

8. Förslag till beslut – Automatisering IFO 

9. Information – Tillämpning underskrifter 

10. Information – Mätning utbildning informationssäkerhet 

11. Information – Behovsinsamling inför 2024–2027 

12. Övrigt 

1. Godkännande av agenda 
Agendan godkändes. 

2. Föregående protokoll 
Inga kommentarer lämnades på föregående protokoll. 

3. Status för SÄF:s digitala aktiviteter  
IT-stöd för ersättningar 

 

GG – förskjutning av tidplan för särskilda boenden då ekonomienheten behöver skjuta fram 

arbetet med uppsättning av integrationen mellan Lifecare och Aggresso till januari/februari 

2025.  

MI – behöver lyftas till systemägaren av Agresso. Har det lyfts? 

GG – eftersom det inte föreligger någon kritisk försening har det inte lyfts. Önskade ta upp 

frågan i styrgruppen först. 

AW – flera förvaltningar upplever problem med Agresso som blir en flaskhals. 
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MI – känner inte samma lugn som GG. Vill att det lyfts vidare nu. 

ASK – tar frågan vidare till ksf:s ledningsgrupp. 

MI – GG får i uppdrag att ta reda på vem som har det samlade ansvaret för Agresso. 

 

E-tjänst ansökan (vuxna) 

EN – i nuläget stopp men arbetas vidare med förutsättningarna för ett införande. 

LR – det finns en möjlig lösning på gång. 

MP – förtydligade att det gäller området Beroende och gruppen hemlösa.  

 

Nyckelfria lås i hemtjänsten 

PC – möjlig risk för tidsförskjutning i arbetet med förfrågningsunderlaget på grund av 

detaljfrågor som inte har avgjorts. 

MI – är LF den som beslutar om vägvalen i upphandlingen? 

LF – ja, behöver utföra en dubbelkontroll. 

 

Avancerade trygghetslarm i säbo 

PC – risk för tidsförskjutning i införandeprojektet på grund av tillkommande nätverksarbeten. 

MI – hur kan vi göra för att förutse behoven? Vad kan vi lära oss av situationen?  

LR gavs i uppdrag att bjuda in PC, GG, EN, AW, LF till en retrospektiv.  

 

StorSthlms e-tjänst för ungdomsmottagning (för ungdomar att boka tid) 

GG – upphandlingen har överprövats och svar inväntas från Förvaltningsrätten. 

 

4. Status för objektet  
EN – i stort sett ok. Ansträngt läge avseende resurser. 

LR – förstärkning av systemförvaltningen genom Johan Herora Hummerhielm 

 

5. Förslag till beslut – Säker telefoni 
EN, med stöd av AW, föredrog förslaget  

 

Diskuterades att VO ÄO inte ingår i telefonilösningen på samma sätt som övriga VO:n. 

Vidare finns det ett beroende till frågan om att skapa ett kontaktcenter i kommunen och MI 

önskar rådgöra med ansvarig för det projektet. 

 

Beslut: 

Inget beslut fattades. MI tar frågan vidare till ledningsgruppen samt Karin Ölander (chef på 

Utvecklingsavdelningen) och återkommer i nästa styrgrupp.  

 

6. Förslag till beslut – Anhörigstödsplattform 
EN föredrog förslaget. 

 

Diskuterades att utreda frågan vidare som ett delprojekt inom ramen för Omställning till nya 

SoL. Vidare diskuterades vilka konsekvenser det skulle medföra ifall anhörigstödsplattformen 

tas bort eftersom nyttjandegraden är låg och kostnaden relativt hög.  
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SS påpekade att en ny upphandling måste göras eftersom nuvarande är otillåten i och med att 

gränsen för direktupphandling har överskridits.  

 

Beslut: 

Styrgruppen landade i ett kombinerat beslut av förslag 2 och 4. Behovet av en plattform 

utreds vidare inom det projekt som Jonathan Rosén driver och avtalet sägs upp eftersom vi 

måste följa lagen.   

 

7. Förslag till beslut – Trygghetsskapande teknik 
GG föredrog förslaget. 

 

Ledningsgruppen VO FO föreslår att starta ett digitalt välfärdslyft inom VO:t. 

Diskuterades vilka konsekvenser ett positivt beslut på föreslagna åtgärder skulle komma att få 

på övriga VO:s digitala initiativ för 2025 då det blir en konkurrens om resurser.  

 

SS – vi får notera punkten som en information.  

ASK – beslutet kan bli att starta fas 1 för att komma i gång och få veta mer. 

LR – mer information behöver inhämtas från projektgruppen. 

MI – går inte att ta ett separat beslut. Frågan behöver ingå i en helhet med 

digitaliseringsplanen. 

 

Beslut: 

Nej 

 

8. Förslag till beslut - Automatisering IFO 
GG föredrog förslaget. 

 

Diskuterades kring finansiering av projektet där MP är redo att ta det på sin budget.  

 

LR – innebär inte så stora investeringar och är därmed inte så riskfyllt. 

GG – tekniken i sig är billig. 

MI – någon emot förslaget? 

LR – tolkar det som att förslaget har beslutats med ett ja. Initiativet kommer att ligga med i 

verksamhetsplanen för 2025. 

MI – vi fattar ett beslut som påverkar nästa års aktiviteter. 

SS – frågan behöver tas upp på nästa styrgruppsmöte. 

 

Beslut: 

Annat 

 

9. Information – Tillämpning underskrifter 
Utgick på grund av tidsbrist. 

 

10. Information – Mätning utbildning informationssäkerhet 
Utgick på grund av tidsbrist. 
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11. Information – Behovsinsamling inför 2024–2027 
Utgick på grund av tidsbrist. 

 

12. Övrigt 
 

13. Nästa möte 
2024-11-25, kl. 10.30-11.30 

  

 

Tack för idag! 


